
PROTOKÓŁ  Nr XIX/2012 
Sesji Rady Gminy Manowo 

odbytej w dniu 21czerwca 2012 roku 
 
 
Sesję rozpoczęto o godz. 1420, zakończono o godz. 1435. Posiedzenie odbyło się w sali 
posiedzeń UG Manowo. 
 
Na stan 15 radnych na Sesji obecnych było 14 radnych wg załączonej listy obecności.  
 
Ponadto w obradach Sesji udział wzięli: 
1. Wójt Gminy                            -     Roman Kłosowski 
3. Skarbnik Gminy                     -     Bożena Tomaszewska 
 

oraz zainteresowani pracownicy Urzędu Gminy.  
 
 
Ad. 1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności Sesji 
Otwarcia XIX Sesji Rady Gminy dokonał Przewodniczący Jan Prus i na podstawie listy 
obecności stwierdził prawomocność Sesji. Na stan 15, obecnych było 14 radnych.  
Nieobecna była Daria Stasiak – nb. usprawiedliwiona. 
 
Do porządku obrad uwag nie wniesiono.  
 
 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności Sesji. 
2. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie gminy na 2012 rok, 
b) uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Manowo na lata 2012-

2019. 
3. Wolne wnioski i informacje. 
4. Zakończenie. 

 
 
Ad. 2. Podjęcie uchwał w sprawie:  
 

a) zmian w budżecie gminy na 2012 rok, 
Jan Prus – Przewodniczący Rady: projekt uchwały został omówiony na  
wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady Gminy w dniu 21 czerwca 
2012 roku. Czy do tej uchwały są jeszcze jakieś pytania? Nie widzę –  
przechodzimy do głosowania. 
Uchwała otrzymała Nr XIX/122/2012, podjęta została 14 głosami za  
(jednogłośnie).  
Podczas głosowania obecnych było 14 radnych. 
 

b) uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Manowo na lata 
2012-2019  
Jan Prus – Przewodniczący Rady: projekt uchwały został omówiony na  
wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady Gminy w dniu 21 czerwca 
2012 roku. Czy do tej uchwały są jeszcze jakieś pytania? Nie widzę –  
przechodzimy do głosowania. 
Uchwała otrzymała Nr XIX/123/2012, podjęta została 14 głosami za  
(jednogłośnie).  
Podczas głosowania obecnych było 14 radnych. 
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Ad. 3. Wolne wnioski i informacje 
 

Jan Prus – Przewodniczący Rady:  
� z RIO w Szczecinie wpłynęło pismo, że na etatowego członka Kolegium RIO została 

przyjęta Katarzyna Korkus (my rekomendowaliśmy p. Włodarczyk).  
� Do wiadomości Rady wpłynęła interpelacja radnej Grażyny Góral skierowana do 

Wójta Gminy Manowo w sprawie uciążliwości dla mieszkańców oraz niszczenia drogi 
gminnej w związku z budową drogi powiatowej Manowo-Wyszebórz – 
Przewodniczący odczytał pełną treść interpelacji. 

� Pan Mucha zgłaszał chęć uczestnictwa w sesji, w celu przedstawienia prezentacji 
dotyczącej inwestycji. Ponieważ czas prezentacji znacznie przekracza 10 min. 
odbędzie się ona po sesji w dniu 28 czerwca 2012 roku. 

� Wpłynęła prośba radnego Tomasza Padykuły w sprawie wydania opinii na temat 
swojej pracy w Radzie Gminy Manowo. W dniu 28 czerwca, pół godziny przed sesją 
odbędzie się w tej sprawie spotkanie przewodniczących Komisji i 
wiceprzewodniczących Rady. 

 
 
 
Ad. 4. Zakończenie 
Z uwagi na wyczerpany porządek obrad Przewodniczący Rady Gminy zamknął 
Obrady XIX Sesji Rady Gminy Manowo. 
 
 
Na podstawie zapisu elektronicznego sporządziła:    
Anna Drabik                                                                                                         


